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TUKUMA  NOVADA  DOME 
Reģistrācijas  Nr. 90000050975 

Talsu iela 4, Tukums, Tukuma novads, LV-3101, 

tālrunis 63122707, mobilais tālrunis 26603299 

www.tukums.lv      e-pasts: pasts@tukums.lv 
 

SOCIĀLO UN VESELĪBAS JAUTĀJUMU KOMITEJA 
 SĒDES PROTOKOLS 

Tukumā  

2024. gada 13. jūnijā         Nr. TND/24/6 

Sociālo un veselības jautājumu komitejas sēde sasaukta 2024. gada 13. jūnijā plkst. 8.30 

Talsu ielā 4, Tukumā, Tukuma novadā. Sēde ir atklāta, bet tai ir slēgtā daļa. Sēde notiek klātienē, 

izmantojot elektronisko balsošanas sistēmu dokumentu vadības programmā “LIETVARIS”. Paralēli 

tiek izmantots tiešsaistes videokonferences sarunu rīks (attēla un skaņas pārraide reālajā laikā). 

Sēdi plkst. 8.33 atklāj un vada Sociālo un veselības jautājumu komitejas priekšsēdētāja Dace 

Lebeda, protokolē lietvedības sekretāre Anita Belousa. 

Tiek veikts sēdes audioieraksts. Atklātā sēde audioierakstā fiksēta ieraksta laikā no 00:00:00 

līdz 00:16:00 un no 00:00:00 līdz 00:06:03. Sēdes slēgtās daļas audioieraksts fiksēts ieraksta laikā 

no 00:00:00 līdz 00:39:36. 

Sēdē piedalās: 

- Sociālo un veselības jautājumu komitejas deviņi balsstiesīgie deputāti: Dace Adiņa, Sandis 

Čilipāns, Ilze Gotfrīda, Modris Liepiņš, Normunds Rečs, Dace Lebeda, Agnese Ritene, Juris Šulcs, 

Imants Valers; 

- domes priekšsēdētājs Gundars Važa, 

- deputāte, domes priekšsēdētāja vietniece sociālās politikas jautājumos Inga Priede; 

pašvaldības administrācijas darbinieki: 

- Anita Belousa, Lelde Bičuša, Sanita Bļodniece (attālināti, izmantojot tiešsaistes videokonferences 

sarunu rīku Zoom), Anrijs Daile, Andris Kalnozols, Ivars Liepiņš, Baiba Peizuma, Baiba Pļaviņa, 

Inese Valtere, Tamāra Vaļuka, Arturs Vinbergs, Daina Vilmane; 

pašvaldības iestāžu darbinieki: 

- Ina Balgalve – Tukuma novada sociālā dienesta direktore, 

- Evita Freimane – Kandavas un pagastu apvienības nekustamā īpašuma pārvaldniece, 

- Vilnis Janševskis – Irlavas un Lestenes pagastu pārvaldes vadītājs, 

- Baiba Rasa – Jaunpils un Viesatu pagastu pārvaldes vadītāja; 

citi: 

- Guntis Zariņš – laikraksta “Neatkarīgās Tukum Ziņas” žurnālists. 

Sēdes izsludinātā darba kārtība: 

1. Par saistošo noteikumu “Par pašvaldības atbalstu ārstniecības personu piesaistei” izdošanu. 

2. Par grozījumiem Tukuma novada domes 2022. gada 30. novembra lēmumā “Par pašvaldības 

dzīvojamo telpu, kas netiek nodotas atsavināšanai, sarakstu” (prot. Nr. 20, 45. §) pielikumā. 
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Sēdes slēgtā daļa no 3. līdz 7. jautājumam:  

3. Par grozījumiem Tukuma novada domes 2022. gada 30. marta lēmumā “Par sociālās 

dzīvojamās mājas un sociālā dzīvokļa statusa noteikšanu” (prot. Nr. 6, 71. §). 

4. Par dzīvojamās telpas īres nosacījumu maiņu. 

5. Par speciālistam izīrētās dzīvojamās telpas īres līguma termiņa pagarināšanu. 

6. Par speciālista neiekļaušanu palīdzības reģistrā dzīvojamās telpas izīrēšanai. 

7. Par dzīvojamās telpas izīrēšanu. 

Darba kārtības papildu jautājums: 

8. Informatīvs – par pašvaldības dzīvokļiem. 

Balsojums par darba kārtības jautājumiem 

Dace Lebeda aicina balsot par sēdes darba kārtību, iekļaujot papildu jautājumu, ja deputātiem 

nav iebildumu vai priekšlikumu. 

Par darba kārtību balso: 

"PAR"  -  
9 (Dace Adiņa, Ilze Gotfrīda, Dace Lebeda, Modris Liepiņš, Normunds 

Rečs, Agnese Ritene, Imants Valers, Sandis Čilipāns, Juris Šulcs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

  

NOLEMJ: apstiprināt šādu sēdes darba kārtību: 
 

1. Par saistošo noteikumu “Par pašvaldības atbalstu ārstniecības personu piesaistei” izdošanu. 

2. Par grozījumiem Tukuma novada domes 2022. gada 30. novembra lēmumā “Par pašvaldības 

dzīvojamo telpu, kas netiek nodotas atsavināšanai, sarakstu” (prot. Nr. 20, 45. §) pielikumā. 

Sēdes slēgtā daļa no 4. līdz 7. jautājumam:  

3. Par grozījumiem Tukuma novada domes 2022. gada 30. marta lēmumā “Par sociālās 

dzīvojamās mājas un sociālā dzīvokļa statusa noteikšanu” (prot. Nr. 6, 71. §). 

4. Par dzīvojamās telpas īres nosacījumu maiņu. 

5. Par speciālistam izīrētās dzīvojamās telpas īres līguma termiņa pagarināšanu. 

6. Par speciālista neiekļaušanu palīdzības reģistrā dzīvojamās telpas izīrēšanai. 

7. Par dzīvojamās telpas izīrēšanu. 

8. Informatīvs – par pašvaldības dzīvokļiem. 

1.§ 

Par saistošo noteikumu “Par pašvaldības atbalstu ārstniecības personu piesaistei”  

izdošanu 

ZIŅO: Lelde Bičuša – Juridiskās nodaļas vadītāja. 

JAUTĀJUMI: Juris Šulcs, Agnese Ritene. 

ATBILDES: Gundars Važa, Lelde Bičuša. 

Lelde Bičuša informē, ka pēc sabiedrības viedokļu noskaidrošanas lēmuma projektā saistošo 

noteikumu projekta 20. punktā deputātu izlemšanai ierosināts noteikt, ka pašvaldības atbalsta apmērs 

studiju kredīta dzēšanai ir noteikts 50 % no studiju kredīta atlikušās summas, bet ne vairāk kā 

5 000,00 EUR. 

Gundars Važa rosina saistošos noteikumus izdot un skatīties, kā tie reāli darbosies. 
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Dace Lebeda aicina balsot par lēmuma projekta virzīšanu izskatīšanai domei. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
9 (Dace Adiņa, Ilze Gotfrīda, Dace Lebeda, Modris Liepiņš, Normunds Rečs, 

Agnese Ritene, Imants Valers, Sandis Čilipāns, Juris Šulcs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

  

NOLEMJ: 

virzīt tālākai izskatīšanai domei lēmuma projektu “Par saistošo 

noteikumu “Par pašvaldības atbalstu ārstniecības personu piesaistei” 

izdošanu”. 

2. § 

Par grozījumiem Tukuma novada domes 2022. gada 30. novembra lēmumā  

“Par pašvaldības dzīvojamo telpu, kas netiek nodotas atsavināšanai, sarakstu”  

(prot. Nr. 20, 45. §) pielikumā 

ZIŅO: Baiba Rasa – Jaunpils un Viesatu pagastu pārvaldes vadītāja. 

JAUTĀJUMI: Dace Lebeda, Juris Šulcs. 

ATBILDES: Baiba Pļaviņa, Andris Kalnozols, Gundars Važa, Ivars Liepiņš. 

Baiba Pļaviņa piebilst, ka jautājums aktualizējies saistībā ar SIA “Jaunpils KS” reorganizāciju. 

Komunālā nodaļa apkopojusi informāciju par pašvaldības dzīvokļiem novadā kopumā. Norāda, ka 

pašvaldībai ir nepieciešams savs dzīvojamais fonds. 

Juris Šulcs izsaka viedokli, ka minētajam sarakstam nav jēgas, ja tajā visu laiku tiek veiktas 

izmaiņas. 

Ivars Liepiņš piebilst, ka saraksts ir nepieciešams un tas regulāri aktualizējams, jo katrs 

iesniegums tiek izskatīts atsevišķi. Piekrīt izteiktajam viedoklim, ka šāds saraksts ir dokuments 

darbam. 

Dace Lebeda aicina balsot par lēmuma projekta virzīšanu izskatīšanai domei. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
9 (Dace Adiņa, Ilze Gotfrīda, Dace Lebeda, Modris Liepiņš, Normunds Rečs, 

Agnese Ritene, Imants Valers, Sandis Čilipāns, Juris Šulcs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

  

NOLEMJ: 

virzīt tālākai izskatīšanai domei lēmuma projektu “Par grozījumiem 

Tukuma novada domes 2022. gada 30. novembra lēmumā “Par 

pašvaldības dzīvojamo telpu, kas netiek nodotas atsavināšanai, sarakstu” 

(prot. Nr. 20, 45. §) pielikumā”. 

Saskaņā ar Informācijas atklātības likuma 5. panta otrās daļas 4. punktu lēmumu projektos 

norādītie personu dati ir ierobežotas pieejamības informācija. Atbilstīgi Pašvaldību likuma 27. panta 

ceturtajai daļai tie netiek publiskoti. 

Sēdes slēgtā daļa no plkst. 8.51. 
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3. § 

Par grozījumiem Tukuma novada domes 2022. gada 30. marta lēmumā  

“Par sociālās dzīvojamās mājas un sociālā dzīvokļa statusa noteikšanu”  

(prot. Nr. 6, 71. §) 

ZIŅO: Evita Freimane – Kandavas un pagastu apvienības nekustamā īpašuma pārvaldniece. 

Lēmuma projekts sagatavots par grozījumu Tukuma novada domes 2022. gada 30. marta 

lēmumā “Par sociālās dzīvojamās mājas un sociālā dzīvokļa statusa noteikšanu (prot. Nr. 6, 71. §)”, 

papildinot to ar vienu adresi. 

Dace Lebeda aicina balsot par lēmuma projekta virzīšanu izskatīšanai domei. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
9 (Dace Adiņa, Ilze Gotfrīda, Dace Lebeda, Modris Liepiņš, Normunds Rečs, 

Agnese Ritene, Imants Valers, Sandis Čilipāns, Juris Šulcs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

  

NOLEMJ: 

virzīt tālākai izskatīšanai domei lēmuma projektu “Par grozījumiem 

Tukuma novada domes 2022. gada 30. marta lēmumā “Par sociālās 

dzīvojamās mājas un sociālā dzīvokļa statusa noteikšanu” (prot. Nr. 6, 

71. §)”. 

4. § 

Par dzīvojamās telpas īres nosacījumu maiņu 

ZIŅO: Evita Freimane – Kandavas un pagastu apvienības nekustamā īpašuma pārvaldniece. 

JAUTĀJUMI: Juris Šulcs. 

ATBILDES: Evita Freimane, Lelde Bičuša, Ina Balgalve, Dace Lebeda. 

Lēmuma projekts sagatavots par dzīvojamās telpas īres nosacījumu maiņu, izīrējot to kā 

sociālo dzīvokli vienai personai. 

Dace Lebeda rezumē deputātu Jura Šulca un Gundara Važas izteiktos ierosinājumus, ka 

lēmuma projektā veicami labojumi, nosakot īres līguma termiņu līdz diviem gadiem un precizējot 

lēmuma projekta tekstā formulējumu par sociālo dzīvokli. Aicina balsot par lēmuma projekta ar 

labojumiem virzīšanu izskatīšanai domei. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
9 (Dace Adiņa, Ilze Gotfrīda, Dace Lebeda, Modris Liepiņš, Normunds Rečs, 

Agnese Ritene, Imants Valers, Sandis Čilipāns, Juris Šulcs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

  

NOLEMJ: 
akceptēt labojumus un virzīt izskatīšanai domei lēmuma projektu “Par 

dzīvojamās telpas īres nosacījumu maiņu” ar labojumiem. 

5. § 

Par speciālistam izīrētās dzīvojamās telpas īres līguma termiņa pagarināšanu 

ZIŅO: Baiba Peizuma – Komunālās nodaļas speciāliste mājokļu jautājumos. 
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Lēmuma projekts sagatavots par speciālistam izīrētās dzīvojamās telpas īres līguma termiņa 

pagarināšanu vienai personai. 

Dace Lebeda aicina balsot par lēmuma projekta virzīšanu izskatīšanai domei. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
9 (Dace Adiņa, Ilze Gotfrīda, Dace Lebeda, Modris Liepiņš, Normunds Rečs, 

Agnese Ritene, Imants Valers, Sandis Čilipāns, Juris Šulcs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

  

NOLEMJ: 
virzīt tālākai izskatīšanai domei lēmuma projektu “Par speciālistam 

izīrētās dzīvojamās telpas īres līguma termiņa pagarināšanu”. 

6. § 

Par speciālista neiekļaušanu palīdzības reģistrā dzīvojamās telpas izīrēšanai 

ZIŅO: Gundars Važa – domes priekšsēdētājs. 

JAUTĀJUMI: Juris Šulcs. 

ATBILDES: Normunds Rečs. 

DEBATES: Normunds Rečs, Inga Priede, Gundars Važa, Evita Freimane, Sandis Čilipāns, Dace 

Lebeda. 

Lēmuma projekts sagatavots par personas iesniegumā minētā lūguma reģistrēt palīdzības 

reģistrā dzīvojamās telpas izīrēšanai noraidīšanu. 

Notiek debates par speciālista statusu lēmuma projektā minētajai personai. 

Sandis Čilipāns rosina atlikt lēmuma izskatīšanu un precizēt informāciju. 

Iesniegti priekšlikumi:  

Atlikt jautājuma izskatīšanu un lūgt precizējumus. Izskatīt Finanšu komitejā, iesniedza Dace 

Lebeda. 

Balsojums par priekšlikumu “Atlikt jautājuma izskatīšanu un lūgt precizējumus. Izskatīt Finanšu 

komitejā”, iesniedza Dace Lebeda 

"PAR"  -  
9 (Dace Adiņa, Ilze Gotfrīda, Dace Lebeda, Modris Liepiņš, Normunds 

Rečs, Agnese Ritene, Imants Valers, Sandis Čilipāns, Juris Šulcs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

Priekšlikums pieņemts. 

NOLEMJ: 

atlikt lēmuma projekta “Par speciālista neiekļaušanu palīdzības reģistrā 

dzīvojamās telpas izīrēšanai” izskatīšanu un lūgt Slampes pagasta 

pārvaldei precizēt informāciju. 

7. § 

Par dzīvojamās telpas izīrēšanu 

ZIŅO: Baiba Peizuma – Komunālās nodaļas speciāliste mājokļu jautājumos, 

Evita Freimane – Kandavas un pagastu apvienības nekustamā īpašuma pārvaldniece, 

Vilnis Janševskis – Irlavas un Lestenes pagastu pārvaldes vadītājs. 
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JAUTĀJUMI: Juris Šulcs, Inga Priede, Dace Lebeda. 

ATBILDES: Baiba Peizuma, Evita Freimane, Vilnis Janševskis. 

Lēmuma projekts sagatavots par dzīvojamās telpas izīrēšanu trīspadsmit personām. 

Baiba Peizuma informē, ka no lēmuma projekta izslēgts 14. punkts, jo saņemts iesniegums par 

atteikšanos no izīrēšanai piedāvātās dzīvojamās telpas. 

Dace Lebeda aicina balsot par lēmuma projekta virzīšanu izskatīšanai domei. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
9 (Dace Adiņa, Ilze Gotfrīda, Dace Lebeda, Modris Liepiņš, Normunds Rečs, 

Agnese Ritene, Imants Valers, Sandis Čilipāns, Juris Šulcs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

  

NOLEMJ: 
akceptēt labojumus un virzīt tālākai izskatīšanai domei lēmuma projektu 

“Par dzīvojamās telpas izīrēšanu” ar labojumiem. 

Turpinās atklātā sēde. 

8. § 

Informatīvs – par pašvaldības dzīvokļiem 

ZIŅO: Andris Kalnozols – Komunālās nodaļas vadītājs. 

IZSAKĀS: Juris Šulcs, Imants Valers, Ivars Liepiņš, Dace Lebeda. 

Juris Šulcs izsakās, ka sarakstam par pašvaldības dzīvojamām telpām, kas netiek nodotas 

atsavināšanai, jābūt darba dokumentam, lai nemaldinātu iedzīvotājus. 

Imants Valers piebilst, ka minētais saraksts arī šobrīd neliedz risināt jautājumus par telpu 

nodošanu atsavināšanai. 

Dace Lebeda aicina balsot par informācijas pieņemšanu zināšanai. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
9 (Dace Adiņa, Ilze Gotfrīda, Dace Lebeda, Modris Liepiņš, Normunds Rečs, 

Agnese Ritene, Imants Valers, Sandis Čilipāns, Juris Šulcs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

  

NOLEMJ: pieņemt zināšanai informāciju par pašvaldības dzīvokļiem. 

Sociālo un veselības jautājumu komitejas sēde tiek slēgta plkst. 9.35. 

Sēdes vadītāja 

komitejas priekšsēdētāja  (personiskais paraksts)  Dace Lebeda 

Protokolēja 

lietvedības sekretāre   (personiskais paraksts)  Anita Belousa 

Personas datus Tukuma novada pašvaldība apstrādājusi, pamatojoties uz Eiropas parlamenta un padomes regulas 

(ES) 2016/679 par fizisku personu aizsardzību attiecībā uz personas datu apstrādi un šādu datu brīvu apriti, ar ko 

atceļ Direktīvu 95/46EK, 6. panta pirmās daļas c) punktu – apstrāde ir vajadzīga, lai izpildītu uz pārzini attiecināmu 

juridisku pienākumu. 


